

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers Bulletin

تعاون لتعزيز الامتثال الضريبي Collaborates to enhance Tax Compliance

The Federal Tax Authority ("FTA") has signed a membership agreement with Etihad Credit Bureau to strengthen bilateral cooperation and benefit from the Bureau's services and credit information database to enhance Tax Compliance in the UAE.

To read the news:

Click here



أبرمت الهيئة الاتحادية للضرائب اتفاقية عضوية مع الاتحاد للمعلومات الائتمانية لترسيخ التعاون المشترك، والاستفادة من الخدمات وقاعدة بيانات المعلومات الائتمانية التي توفرها الجهة للمساهمة في تعزيز الامتثال الضريبي في دولة الإمارات.

لقراءة الخبر:

اضغط هنا



استرداد المبالغ الإضافية للمسجلين Refund of Excess Amounts to Registrants

Through this service, the FTA refunds payments made in excess to persons registered for tax.

To access this service:

Clicking on



من خلال هذه الخدمة، تقوم الهيئة برد المبالغ المدفوعة بالزيادة للأشخاص المسجلين للضريبة.

للدخول إلى هذه الخدمة:

اضغط على



حاسبة ضريبة القيمة المضافة VAT Calculator

You can calculate the VAT amount applicable on the value of a supply through the FTA's website.

You can find the calculator on the sidebar of the website,

Click here



to access the FTA's website.

يمكنك حساب مبلغ ضريبة القيمة المضافة المطبق على قيمة التوريد من خلال الموقع الإلكتروني للهيئة الاتحادية للضرائب.

تجد الحاسبة على الشريط الجانبي للموقع.

اضغط هنا



التشريعات Legislations

You may access the Federal Tax Authority Decision 16 of 2023 on Determining the Requirements for the Registration of the Unincorporated Partnership and Determining the Distributive Shares of Partners in an Unincorporated Partnership by:

Clicking on



يمكنك الاطلاع على قرار الهيئة الاتحادية للضرائب رقم (16) لسنة 2023 في شأن تحديد متطلبات تسجيل الائتلاف المشترك وتحديد الحصص الموزعة للشركاء في الائتلاف عبر:

الضغط على



الأدلة Guides

You may access the Corporate Tax Guide for Registration of Natural Persons by :

Clicking on



Note: The guide is available in English only.

يمكنك الاطلاع على دليل ضريبة الشركات بشأن تسجيل الأشخاص الطبيعيين عبر:

الضغط على



ملاحظة: الدليل متوفر باللغة الإنجليزية فقط.

رأيك يهمنا! Your Opinion Matters!

Share your opinion through the "Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness of Tax Topics"

شاركنا رأيك عبر "استبيان قياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

Click here



تواريخ تقديم الإقرارات Filing Dates

15 February 2024

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending on 31st January 2024

28 February 2024

Final deadline for filing VAT returns for the tax period ending on 31st January 2024

كيف نتواصل معنا? How to Contact Us?



info@tax.gov.ae



800 82923